
Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn – svazek obcí 

Veleňská 48, 250 73 Přezletice 

 
Sněm svazku obcí Přezletice, Podolanka, Jenštejn 

            Číslo: 1 

Zápis ze sněmu Svazku obcí ze dne 14.4.2025 

Přítomni: Jan Macourek, Norbert Hlaváček, Tomáš Říha, Roman Pečenka– dle prezenční listiny 
(příloha č. 1) 

Předseda:   Jan Macourek 

Hlasující:   Norbert Hlaváček, Tomáš Říha, Roman Pečenka 

Hosté:  Martin Šidlák, Monika Dragounová, Tomáš Hlavatý, Martin Drešer, Romana 
Zikmundová, Host z veřejnosti: p. Budařová 

Zapisovatel:   Petra Urbanová 

Ověřovatelé zápisu:  Norbert Hlaváček, Tomáš Říha 

Způsob hlasování:  Není-li výslovně uvedeno jinak, vždy veřejně, a to zvednutím ruky 

 

Schválený program: 

1. Určení příkazce, správce rozpočtu, hlavního účetního 

2. Volba člena kontrolní komise 

3. Zápis z jednání kontrolní komise 

4. Rozpočtová opatření k 31.12.2024 

5. Inventarizace Svazku SŠPPJ, PO školní jídelny, ŠPO základní školy 

6. Účetní závěrka ŠPO Svazkové základní školy Panská pole 

7. Účetní závěrka PO Školní jídelna ZŠ Panská pole 

8. Účetní závěrka, závěrečný účet svazku 2024 

9. Kontrola hospodaření PO školní jídelna a ŠPO základní školy 

10. Kapacita základní školy 

11. Volba předsedy svazku 

12. Spor o zaplacení srážkové vody 

13. Diskuse, různé 

 

Zahájení, schválení programu 

Jan Macourek zahájil sněm svazku obcí v 15:08 hodin a seznámil přítomné s programem sněmu. 

Navržené změny programu: 

Doplnění bodů: 

Zrušení bodů:  
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Přejmenování bodů:  

Písařská chyba 

Bod č. 8 Účetní závěrka, závěrečný účet svazku 2023, přejmenování na Účetní závěrka, závěrečný 

účet svazku 2024 

Hlasování o navrženém programu: 

 

Hlasování pro:  3  proti:   - zdržel se:  - 

  

Určení osoby zapisovatele, ověřovatelů zápisu 

Jan Macourek požádal delegáty o návrhy na zapisovatele a ověřovatele zápisu  

• Zapisovatelem zápisu byla navržena: Petra Urbanová  

Navrhovaný zapisovatel souhlasí.  

Hlasování pro:  3  proti:   - zdržel se: - 

Jmenování zapisovatele: Petra Urbanová. 

 

• Ověřovateli zápisu byli navrženi Tomáš Říha, Norbert Hlaváček, 

Navrhovaní ověřovatelé zápisu souhlasí.  

Hlasování pro:  3  proti:   - zdržel se:  

Jmenování ověřovatelů zápisu: Tomáš Říha, Norbert Hlaváček 
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1. Určení příkazce, správce rozpočtu, hlavního účetního 

Tento bod reaguje na krajský audit a stanovuje požadavek na oddělení funkcí správce rozpočtu, 

hlavní účetní a příkazce operace. Od 1.1.2025 zastává funkci příkazce operace a hlavním účetním 

předseda svazku Jan Macourek, Správcem rozpočtu byla jmenována Petra Urbanová. 

Usnesení č.1: 

Delegáti svazku souhlasí a určuje hlavním účetním a příkazcem operace předsedu svazku Jana 

Macourka a správcem rozpočtu Petru Urbanovou. 

Hlasování   pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 1 schváleno. 

 

2. Volba člena kontrolní komise 

Jan Macourek seznámil přítomné o tom, že paní Bartošová na začátku roku 2025 rezignovala na 

funkci členky komise (rezignace je uvedena v souborech).  

Mgr. Jitka Zelinková jednala se starostou obce Podolanka Romanem Pečenkou o možnosti, že by se 

role ujala jejich účetní paní Věra Moudrá. 

Usnesení č.2: 

Delegáti svazku volí novou členku kontrolní komise Věru Moudrou. 

Nové složení komise: 

Předsedkyně: Mgr. Jitka Zelinková, Členové komise: Ing. Jan Pňakovič a Věra Moudrá 

Hlasování   pro:  3  proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č. 2 schváleno. 

 

 

3. Zápis z jednání kontrolní komise 

Jan Macourek seznámil přítomné s tím, že dne 21.3.2025 předložila předsedkyně kontrolní komise 

zápis jednání kontrolní komise č. 1/2025. Kontrola navazovala na kontrolu ze dne 18.12.2024 a 

byla ukončena 31.1.2025. Z kontroly vzešla níže uvedená nápravná opatření.  

Nápravná opatření a doporučení: 

• Doložit schválení dokladů za leden–prosinec 2024 s podpisy hlavního účetního. 
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• Předložit dokument o jmenování jiné osoby než příkazce operace do funkcí správce rozpočtu 

a hlavního účetního. KK doporučuje schválit tuto změnu na nadcházejícím sněmu delegátů 

svazku. 

Jmenování bylo napraveno, doklady byly podepsány. Jednalo se o fyzické podpisy, které byly 

předloženy krajskému auditu. Audit proběhl bez zjištěných chyb a nedostatků. 

Usnesení č.3a: 

Delegáti svazku berou na vědomí zprávu kontrolní komise.  

Hlasování   pro:  3  proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č. 3a schváleno. 

 

Usnesení č.3b: 

Delegáti svazku berou na vědomí informaci o provedení nápravných opatření. 

Hlasování   pro:  3  proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č. 3b schváleno. 

 

4. Rozpočtová opatření k 31.12.2024 

Delegáti svazku pověřili předsedu svazku Jana Macourka k provádění rozpočtových opatření do 

konce roku 2024, předseda svazku rozpočtová opatření č. 2/2024 schválil a předkládá nyní delegátům 

předkládá.  

Příjmy byly ponížené o 42,- Kč dorovnána třída 4 – přijaté dotace 

Výdaje byly navýšeny celkem o130.604, - Kč:  

skupina 3  60.000 Kč převod neinvestičního příspěvku ZŠ 12/2024 + 70.604, - Kč za 

požární dokumentaci 

skupina 6   vratka přijatého transferu 15.587, - Kč MŠMT 

 

Usnesení č.4: 

Delegáti svazku berou na vědomí Rozpočtové opatření 2/2024. 

Hlasování   pro:  3  proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č. 4 schváleno. 
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5. Inventarizace Svazku SŠPPJ, PO školní jídelny, ŠPO základní školy 

Jan Macourek seznámil přítomné se zprávou o průběhu a výsledcích inventarizace majetku a závazků 

k 31.12.2024 v účetních jednotkách Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn-svazek obcí, 

Svazková základní škola Panská pole, Školní jídelna ZŠ Panská pole. Inventarizace proběhla 

v řádných termínech a stanoveném rozsahu. Kontrola nezjistila žádné inventarizační rozdíly, 

nesprávné zacházení s majetkem ani porušování správy a evidence majetku. 

Usnesení č.5: 

Sněm delegátů schvaluje Zprávu o průběhu a výsledcích inventarizace majetku a závazků k 

31.12.2024 v účetních jednotkách Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn-svazek obcí, ŠPO 

Svazková základní škola Panská pole, PO Školní jídelna ZŠ Panská pole. 

Hlasování   pro:  3  proti:    zdržel se: 

Usnesení č. 5 schváleno. 

 

6. Účetní závěrka ŠPO Svazkové základní školy Panská pole 

Jan Macourek seznámil delegáty s účetní závěrkou ŠPO Svazkové základní školy Panská pole. 

Informoval také, že škola v roce 2024 nevyčerpala náklady na požadavky učitelů ve výši 180 000 Kč 

a na nákup nářadí pro správce budovy ve výši 20 000Kč. Škola předložila žádost o schválení 

možnosti čerpání rezervního fondu ze zlepšeného výsledku hospodaření v celkový výši 200 000 Kč 

na pořízení tohoto vybavení. 

 

Usnesení č.6a: 

Sněm delegátů schvaluje účetní závěrku školské právnické osoby Svazková základní škola Panská 

pole za rok 2024. 

Hlasování   pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 6a schváleno. 

 

Usnesení č.6b: 

Sněm delegátů schvaluje rozdělení výsledku hospodaření školské právnické osoby Svazková 

základní škola Panská pole za rok 2024 ve výši 50 000,00Kč do fondu odměn a ve výši 206 043,88 

Kč do rezervního fondu. 
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Hlasování   pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 6b schváleno. 

 

Usnesení č.6c: 

Sněm delegátů schvaluje čerpání rezervního fondu školské právnické osoby Svazková základní škola 

Panská pole ve výši 200 000Kč na požadavky učitelů a na nářadí pro správce budovy, dle 

nevyčerpaných nákladů z rozpočtu pro rok 2024. 

Hlasování   pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 6c schváleno. 

 

 

7. Účetní závěrka PO Školní jídelna ZŠ Panská pole 

Jan Macourek seznámil delegáty s účetní závěrkou PO Školní jídelna ZŠ Panská pole. 

Usnesení č. 7a:  

Sněm delegátů schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace Školní jídelna ZŠ panská pole za 

rok 2024. 

Hlasování   pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 7a schváleno. 

 

Usnesení č. 7b:  

Sněm delegátů schvaluje rozdělení výsledku hospodaření příspěvkové organizace Školní jídelna ZŠ 

panská pole za rok 2024ve výši 898998,59 Kč do rezervního fondu a ve výši 200000 Kč do fondu 

investic. 

Hlasování   pro:  3  proti:   -  zdržel se: - 

Usnesení č. 7b schváleno. 
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Vedoucí školní jídelny Martin Drešer, předložil delegátům sněmu žádost o odložení splatnosti první 

splátky odvodu zřizovateli. 

Ve schváleném rozpočtu jídelny pro rok 2025 se počítá s odvodem zřizovateli ve výši 400 000 Kč, z 

toho prvních 200 000 Kč do 30.6. 2025 a dalších 200 000 Kč do 15.11.2025 

Odůvodnění odložení splatnosti:  

V letošním rozpočtu MŠMT byly poskytnuty finanční prostředky na nepedagogické pracovníky ve výši 

8/12 roku. V únoru byl rozeslán školám a zřizovatelům dokument MŠMT s informacemi k financování 

v roce 2025. Vzhledem k původně plánované změně financování nepedagogických pracovníků, které 

mělo od 9/2025 přejít na zřizovatele, má MŠMT ve svém rozpočtu prostředky na nepedagogické 

pracovníky pouze na 8 měsíců. 

Usnesení č. 7c:  

Sněm delegátů schvaluje odvod zřizovateli z fondu investic příspěvkové organizace Školní jídelna 

ZŠ panská pole ve výši 200 000Kč. Odvod finančních prostředků bude proveden do 31.10. 2025. 

Hlasování   pro:  3  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 7c schváleno. 

 

Usnesení č. 7d:  

Sněm delegátů schvaluje čerpání rezervního fondu příspěvkové organizace Školní jídelna ZŠ Panská 

pole ve výši 200 000Kč. 

Hlasování   pro:  3  proti:    zdržel se: 

Usnesení č. 7d schváleno. 

 

8. Účetní závěrka, závěrečný účet svazku 2024 

Jan Macourek předložil účetní závěrku a závěrečný účet svazku za rok 2024. Návrh závěrečného 

účtu byl řádně vyvěšen dne 27.3.2025 na úřední desce, včetně všech příloh. K návrhu nebyly 

vzneseny žádné připomínky ani návrhy. 

Oproti roku 2023 je hospodářský výsledek plusový z důvodu přijetí neinvestičních příspěvků od obcí. 

Usnesení č. 8a: 
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Delegáti svazku schvalují předloženou účetní závěrku a hospodářský výsledek „Svazkové školy 

Přezletice, Podolanka, Jenštejn-svazek obcí“ za rok 2024 a souhlasí s převodem výsledku 

hospodaření ve schvalovacím řízení v částce 348.470,58 Kč na účet 432výsledek hospodaření 

předchozích účetních období. Účetní závěrka svazku bude nedílnou součástí Závěrečného účtu 

svazku a bude řádně vyvěšena 

Hlasování   pro:  3 proti:   - zdržel se: -  

Usnesení č.8a schváleno. 

 

Usnesení č. 8b: 

Sněm delegátů schvaluje závěrečný účet svazku obcí „Svazková škola Přezletice, Podolanka, 

Jenštejn-svazek obcí k 31.12.2024 v jeho plném rozsahu. Závěrečný účet je schvalován bez výhrad. 

Delegáti svazku akceptují hospodářský výsledek hospodaření a berou na vědomí Výsledek 

přezkoumání hospodaření DSO Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn za rok 2024. 

Hlasování   pro:  3  proti:   - zdržel se: -  

Usnesení č.8b schváleno. 

 

9. Kontrola hospodaření PO školní jídelna a ŠPO základní školy 

Jan Macourek předložil protokol o kontrole hospodaření PO školní jídelna a ŠPO základní školy. 

Usnesení č. 9a:  

Delegáti svazku bere na vědomí pověření ke kontrole hospodaření ŠPO Základní škola Panská pole 

a PO Školní jídelna Panská pole s termínem dokončení do 15.5.2025. 

Hlasování   pro:  3 proti:   - zdržel se:  - 

Usnesení č.9a schváleno. 

Usnesení č. 9b:  

Delegáti svazku souhlasí se souhrnnou odměnou pro předsedkyni a členy kontrolní komise ve výši 

15000Kč, rozděleno poměrově dle vykázané činnosti. 

Hlasování   pro:  3 proti:   - zdržel se:  - 

Usnesení č.9b schváleno. 
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10. Kapacita základní školy 

Jan Macourek seznámil delegáty s tím, se aktuálně pracuje na demografické analýze a návrhu 

umístění školy. Zároveň jsem oslovil dodavatele dočasné kontejnerové školy. V loňském roce jsme 

schválili otevření tří tříd, letos by bylo vhodné postupovat stejně. 

Mezi delegáty došlo ke shodě, že je třeba uvažovat o stavbě dočasné kontejnerové školy 

v Přezleticích. Pan Macourek poptá dvě možné varianty kontejnerů a cenové nabídky včetně 

propočtu předloží na příštím sněmu, kde se rozhodne, jak se bude postupovat dál. Předseda přednesl 

návrh, že by bylo možná finančně zajímavější stavět provizorní školu na dvě etapy, aby se nemusel 

platit nájem za prázdné třídy. 

Usnesení č. 10a: 

Delegáti svazku schvalují otevření 3 tříd pro 1. ročník školního roku 2025/2026 a pověřuje ředitelku 

školy Moniku Dragounovou k zajištění maximálního využití kapacity tříd pro děti spadající do daného 

obvodu. 

Hlasování   pro:  3 proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č.10a schváleno 

Usnesení č. 10b: 

Delegáti svazku pověřuji předsedu svazku Jana Macourka k zajištění poptávkového řízení kontejnerů 

pro ve variantě 4 tříd v I. etapě a rozšíření o další IV. třídy v další etapě a předložení nabídek na 

následujícím sněmu.  

Hlasování   pro:  3 proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č.10b schváleno. 

 

11. Volba předsedy svazku 

Předseda svazku obcí Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn, Jan Macourek, byl zvolen na 

zasedání sněmu delegátů dne 4. června 2020 na funkční období 2020–2025. (Mandát vyprší 

3.6.2025) Na pozici předsedy svazku je na další období 2025-2030 znovu navržen pan Jan Macourek. 

Navržený kandidát s návrhem souhlasí. 

Usnesení č. 11a: 
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Sněm svazku volí předsedou svazku obcí „Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn – svazek 

obcí“ s platností od 4.6.2025 na období 5 let Jana Macourka. 

Hlasování    pro:  3 proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č.11aschváleno. 

Usnesení č.11 b:  

Delegáti svazku schvalují odměnu pro předsedu svazku Jana Macourka v dosavadní výši 25. 000,- 

Kč hrubého. 

Usnesení č.11b schváleno. 

 

12. Spor o zaplacení srážkové vody 

Jan Macourek informoval delegáty o aktuálním vývoji sporu, který svazek vede s Krajským úřadem 

Středočeského kraje a který trvá již delší dobu. Spor se týká neoprávněné fakturace za tzv. srážkovou 

vodu (voda ze střech) ve výši 61 059 Kč plus úroky, z titulu tvrzeného nedodržení smluvních 

ustanovení smlouvy o nájmu č. 9/61388947/2021 S0284/ŠKSPO/2021. ("Nájemní smlouva") 

Svazek odmítl fakturu uhradit, což vedlo k dlouhé výměně dopisů, předžalobní výzvě, žalobě a 

následnému návrhu na smír. Soudní jednání již proběhlo a dosavadní vyjádření soudce je v náš 

prospěch. Bylo navrženo prominutí soudních nákladů. 

Soudce vyzval žalobce k úvaze o zpětvzetí žaloby a zároveň se obrátil na Svazek s dotazem, zda by 

byl ochoten vzdát se nákladů řízení, jejichž výše se odhaduje na 15 000 Kč (v závislosti na počtu 

uznaných úkonů). 

Svazek doplnil svou argumentaci písemným vyjádřením, které bylo předloženo soudu a zároveň 

zasláno žalobci. Jednání bylo odročeno na 23. dubna, do té doby by měl žalobce projednat na krajské 

radě možnost zpětvzetí žaloby. 

Usnesení č. 12: 

Delegáti svazku souhlasí s prominutím nákladů řízení, vezme-li žalobce dobrovolně žalobu zpět nebo 

dojde-li k uzavření soudního smíru, v jehož důsledku nebude svazek nic platit.  

Hlasování   pro:  3 proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č.12 schváleno. 
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Diskuse, různé 

 

Ukončeno v 17:20 hodin. 

 

Přílohy: Prezenční listina 

 

 

 

 

Podpisy: 

 

   

Petra Urbanová 

zapisovatelka 

 Tomáš Říha 

ověřovatel 

 

   

 

 

 

  Norbert Hlaváček 

ověřovatel 

 

 

Jan Macourek, 

předseda svazku obcí 


